
PROTOKÓŁ NR L/2021 
RADY GMINY JEŻOWE 

z dnia 21 stycznia 2022 r. 

z sesji 

Na podstawie § 27 statutu Gminy Jeżowe ( Dz. U z 2018, poz. 4619) sporządza się protokół  stanowiący 
urzędowy zapis przebiegu obrad i podejmowanych rozstrzygnięć. 

1) Otwarcie obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan M. Koc otworzył L sesję Rady Gminy Jeżowe i powitał 
zgromadzonych radnych, sołtysów i zaproszonych gości. w obradach uczestniczyli Wójt Gminy Jeżowe 
Pan M. Stępak, Skarbnik Gminy Jeżowe pan W. Łach, Sekretarz Gminy Jeżowe Pan S. Szot, Radca 
Prawny Pan T. Kida oraz w systemie  zdalnym Minister Infrastruktury  Pan Rafał Weber. 

2) Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- W obradach uczestniczyło 15 radnych. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad ( 
zał nr 1) 

3) Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

- Porządek obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Nie wniesiono uwag do porządku obrad. 
W głosowaniu porządku obrad udział wzięło 15 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( 
zał nr 2) 

4) Przyjęcie protokołu z obrad ostatniej sesji.  

- Protokół został wyłożony w biurze rady gminy oraz opublikowany w bip Jeżowe. Nie wniesiono uwag 
do protokołu. Protokół został przyjęty. 

5) Informacja o pracy Wójta Gminy za okres miedzy sesjami. 

- Informację przedstawił Wójt Gminy Pan M. Stępak i stanowi ona załącznik do protokołu ( zał nr 3) 

6) Informacja o pracach Komisji Rady Gminy za okres między sesjami. 

- W okresie między sesjami żadna z Komisji nie odbyła posiedzenia. 

7) Dyskusja na temat kompleksowej przebudowy drogi nr 861 Bojanów-Jeżowe-Kopki. 

- Zostały wystosowane zaproszenia na sesję Rady gminy Jeżowe do Marszała Województwa 
Podkarpackiego Pana W. Ortyla, Posła na Sejm Pana Z.Chmielowca, Sekretarz Stanu W Ministerstwie 
Infrastruktury- Pana Rafała Webera, Sekretarz Stanu w Ministerstwie Sprawiedliwości Pana M. 
Warchoła, Radnej Sejmiku Województwa Podkarpackiego- Pani K. Piech. Na zaproszenie odpowiedział 
Pan R. Weber, który połączył się zdalnie z Radą Gminy Jeżowe. 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan M. Koc inicjując dyskusję zauważył, że sprawa  przebudowy drogi nr 
861 Bojanów- Jeżowe- Kopki jest wszystkim dobrze znana, Niedawno Rada Gminy Jeżowe podjęła 
uchwałę w przedmiocie  zajęcia  stanowiska w tej sprawie. Otrzymaliśmy odpowiedź od Marszałka 
województwa podkarpackiego, która nas jako samorząd bardzo niepokoi. 

- Z kolei głos zabrał Pan Minister Rafał Weber, który zna problem drogi. Minister przypomniał, że 
w ubiegłym roku udało się Gminie pozyskać milion zł  z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 
z przeznaczeniem na budowę chodnika przy tej drodze. Zdając sobie sprawę, że to niewystarczająca 
kwota  Pan Minister przedstawił, inne pomysły jeżeli chodzi o źródła finansowania  budowy kolejnych 
odcinków ciągu pieszo rowerowego. 

- Radna G. Szostecka podziękowała Ministrowi za  zaangażowanie w sprawę  przebudowy drogi. 
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- Wójt Gminy Jeżowe M. Stępak podziękował za spotkanie, które potwierdza zainteresowanie naszą 
sprawą. Pomysły przedstawione przez Pana Ministra dają realną szansę na kontynuację rozpoczętej 
inwestycji i poprawę bezpieczeństwa naszych mieszkańców.  Istnieje szansa na spotkanie z Marszałkiem 
Ortylem. Wsparcie tutaj Ministra będzie nieocenione. Wójt Gminy zapytał  o możliwość przekształcenia 
naszego odcinka drogi wojewódzkiej na drogę o znaczeniu militarnym co dawałoby nadzieję na szukanie 
jej dofinansowania z jeszcze innego ministerstwa. 

- Minister R. Weber wskazał odpowiednie Ministerstwo, do którego należy zwracać się  w tej sprawie. 
Obiecał również, że Bedzie uczestniczył w spotkaniu z Marszałkiem Województwa Podkarpackiego. 

- Wójt Gminy Jeżowe podziękował za połączenie, za wsparcie we wszystkich sprawach z jakimi 
występujemy. 

- Przewodniczący Rady gminy ogłosił 10 minut przerwy. 

8) Uchwalenie budżetu Gminy Jeżowe na 2022r.  

9) Przedstawienie uchwały budżetowej  na 2022r wraz z autopoprawkami. 

- w obradach uczestniczy 14 radnych. 

- Budżet przedstawił i objaśnił Skarbnik Gminy Jeżowe Pan W. Łach. Skarbnik wyjaśnił, że w budżecie 
nie ma autopoprawek tylko poprawki wynikające z uwag Regionalnej Izby  Obrachunkowej 
w Rzeszowie. Skarbnik gminy przedstawił kwoty w poszczególnych działach i paragrafach, kwoty spłat 
zaciągniętych pożyczek, kwotę deficytu budżetu gminy. 

10) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej . 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan M. Koc odczytał uchwałę nr 1/51/2021 z dnia 222 grudnia 2021r 
Składu Orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej W Rzeszowie w  sprawie opinii o projekcie 
uchwały budżetowej  gminy Jeżowe na 2022r. Skład Orzekający postanowił pozytywnie zaopiniować 
przedłożony projekt. Natomiast Uchwałą nr 1/42/21 z dnia 22 grudnia 2021r  Skład Orzekający 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie  wydał pozytywną opinię o możliwości sfinansowania 
deficytu przedstawionego przez gminę Jeżowe na 2022r. 

11) Przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Gminy. 

- Opnie przedstawił przewodniczący Komisji radny A. Kołodziej. komisja projektem budżetu zajmowała 
się na 3 posiedzeniach 23.11.2021, 07.12.2021 i 14.12.2021r. Prace nad projektem uchwały budżetowej 
zostały zakończone w dniu 22 grudnia 2021r. Na tym posiedzeniu komisja wydała opinię do projektu 
budżetu. Jest to opinia pozytywna. Wynik głosowania nad przedstawionym projektem uchwały 
budżetowej: Za przyjęciem projektu budżetu głosowało 4 członków Komisji, 1 członek Komisji 
wstrzymał się od głosu. 

12) Dyskusja nad projektem budżetu i autopoprawkami. 

- Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem budżetu gminy na rok 2022. 

- Radny E. Ciak  stwierdził, że to dziwna kadencja dla jego miejscowości. Na samym początku część 
świetlicy wiejskiej została odebrana i przeznaczona na sklep. Następnie wynajem  Świetlicy  Wiejskiej  
przeszedł na GCK. Zapytał również gdzie są środki, które zostały przeznaczone na budowę ścieżki 
rowerowej. Czwarty rok z kolei nie ma inwestycji na Sójkowej. W ubiegłym roku pojawiły się środki 
w budżecie na wykonanie oświetlenia na Stadionie w Sójkowej. do końca roku nie została podpisana 
umowa. Środki na ten cel w budżecie na ten rok zniknęły. Co jeszcze zostało zabrane do odebrania 
miejscowości Sójkowa. Może Fundusz Sołecki. Został jeszcze  stadion i Klub Sportowy. 

- Radny E. Koc stwierdził, że to nieprawda, że na Sójkowej nic się nie dzieje. Świetlica zaś nie są 
własnością Radnego. 

- Radny R. Łyko- stwierdził, że do budżetu wpisane jet tyle środków ile na ten moment jest. Budżet 
ubiegłego roku też na początku nie był zbyt śmiały. Każdy miał niedosyt. Pamiętamy jak ten rok się 
skończył. Ile pozyskano środków. Świetnie ten budżet został zrealizowany a mało która gmina może się 
pochwalić takimi inwestycjami. Na ten rok patrzmy również optymistycznie. W trakcie roku będą 
zmiany, pozyskamy środki a budżet przybierze inny kształt. 
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- Wójt Gminy Pan M. Stępak - rozpoczynający rok i nowy budżet to budżet wejściowy. Środki zewnętrzne 
za chwilę  będą wprowadzane w zmianach budżetowych  na każdej sesji.  Budżet wyjściowy udało się 
dopracować i uzyskać pozytywne opinie stosownych instytucji i Komisji Budżetowej Rady Gminy. 
Środki, które pozyskaliśmy wcześniej nie wszystkie są wpisane do budżetu. Na kolejnej sesji 
wprowadzimy środki, które nie są ujęte. Jest to prawie 10 milionów.  Również zostaną wprowadzone 
wolne środki. Będą one przeznaczone na inwestycje, które z różnych względów nie zostały wykonane 
w roku poprzednim. Nie jest tak, że Wójt zabiera. Również w Sójkowej Rada Gminy w ostatnim czasie   
przeznaczyła środki na przebudowę Świetlicy. Został również wykonany parking przy boisku.  Działa 
również Klub Sportowy Czarni Sójkowa. Wykonany został projekt na oświetlenie stadionu oraz projekty 
na kolejne etapy ścieżki rowerowo pieszej. Wójt Gminy zaapelował o przyjęcie projektu budżetu gminy 
na 2022r. 

- Radny M. Bajek dodał, że oczyszczalnia ścieków, Stacja Uzdatniania Wody , fundusze sołeckie to są 
pieniądze to dla każdego sołectwa. Z pewnością środki będą zwiększane. Zaapelował o przyjecie 
uchwały. 

- Przewodniczący Rady Gminy zaapelował o przyjecie budżetu. 

13) Podjęcie uchwały budżetowej Gminy Jeżowe na rok 2022 ( nr L/322/22)Wobec braku dalszych pytań 
przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. ( zał nr 4) 

14)  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jeżowe na lata 
2022-2035 ( L/323/22) 

- Uchwałę odczytał i objaśnił Skarbnik Gminy Jeżowe Pan W. Łach.   Do przedstawionego projektu 
uchwały Regionalna Izba Obrachunkowa w Rzeszowie w uchwale nr 1/51/21  z dnia 22 grudnia 2021r 
wydała opinię pozytywną. Opinia została odczytana. - Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję 
nad przedstawionym projektem uchwały. 

- Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 radnych.  Uchwała została 
podjęta jednogłośnie ( zał nr 5) 

15) Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia " Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Jeżowe na lata 
2021-2024 z perspektywą  do roku 2028" ( nr L/324/22) 

- Projekt uchwały został odczytany. Załącznik do uchwały został udostępniony w formie elektronicznej. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

- Radny J. Głuszak zapytał o terminy wymiany kotłów z użyteczności. stwierdził, że mieszkańców gminy 
należy informować i edukować. Trzeba sobie zdawać sprawę, że nie każdego Bedzie stać  na wymianę 
i ogrzewać gazem.  Może trzeba zwrócić się do Marszałka o dostosowanie zmian do obecnej sytuacji. 

- Pracownik urzędu gminy Pani D. Horojdko wyjaśniła jakie są terminy wynikające z ustawy 
antysmogowej podjętej przez Samorząd Województwa Podkarpackiego. Przekazała również, że 
prowadzona jest przez Urząd Gminy  kampania informacyjna w sprawie terminów. Ponadto gmina musi 
prowadzić kontrole. Taka kontrola została przeprowadzona w roku ubiegłym w miejscowości Sójkowa. 
Takich kontroli trzeba przeprowadzić przynajmniej 30 w roku. One Bedą przeprowadzane również 
w tym roku. 

- Obecnych 13 radnych. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 13 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie (zał nr 6) 

16) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na nabycie  nieruchomości  położonych 
w miejscowości Jeżowe na rzecz Gminy Jeżowe   ( L/325/22) 

- projekt uchwały został odczytany. Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję nad przedstawionym 
projektem uchwały. 

- Radny A. Kołodziej zapytał co będzie się znajdowało na tych działkach. Jak ZGK ma zamiar je 
zagospodarować. 
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- Wójt gminy Jeżowe wyjaśnił, że ochrona środowiska wymaga od nas podejmowania kolejnych działań. 
Problem dotyczy gospodarowania osadem. Na obecnym terenie Zakładu nie można wybudować 
zbiornika na zagospodarowania osadu. Wójt zwrócił się do mieszkańców tych działek  o ich  nabycie.  
Trzeba mieć na uwadze bazę dla sprzętu Zakładu Gospodarki Komunalnej. Potrzebny jest również teren 
na rozbudowę instalacji fotowoltaicznej. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 13 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 7) 

17) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na zamianę nieruchomości  położonych 
w miejscowości Jeżowe ( nr L/326/22) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Radny A. Kołodziej zapytał gdzie znajdują się działki z uchwały. 

- Wójt Gminy Jeżowe Pan M. Stępak wyjaśnił, że są to działki , które zostały zajęte przez pas drogowy 
w Kowalach. Jest to jedna z wielu uchwał, które regulują stan prawny dróg gminnych. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 
13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( zał nr 8) 

18) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  Wójtowi Gminy  na nieodpłatne przekazanie na rzecz 
Powiatu Niżańskiego nieruchomości ( L/327/22) 

- Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusje do przedstawionego 
projektu uchwały. Nie było uwag do uchwały ze strony radnych. Przystąpiono do głosowania uchwały. 
Głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( zał nr 10) 

19) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr IX/69/19 Rady Gminy Jeżowe  z dnia 21 marca 
2019r  w sprawie  przyjęcia Regulaminu  dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 
Gminy Jeżowe ( L/328/22) 

- po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący rady gminy zarządził dyskusje nad nią. 

- Radca Prawny T. Kida wyjaśnił, że jakiś czas temu Rada Gminy przyjęła Projekt zmian Regulaminu, 
który został przesłany do konsultacji do Wód Polskich.  Wódy Polskie wydały decyzję a ich uwagi 
uwzględnione. 

- Radny A. Kołodziej zapytał czego dotyczą zmiany w ustawie. 

- Radca Prawny  wyjaśnił, że dotyczy to całej procedury dokonania przyłączenia. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 13 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 10) 

20) Wolne wnioski i zapytania. 

- Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo mieszkańców Jeżowe Centrum w sprawie budowy kanału, 
który ureguluje stosunki wodne na tym terenie. przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił wszystkim, że 
temat jest znany i trudny dla mieszkańców. 

- Radny R. Łyko podniósł sprawę natężenia hałasu przy drodze S19 w Krzywdach. Zwrócił się aby 
wystąpić do zarządcy drogi o wykonanie pomiarów hałasu i w przyszłości postawienie ekranów 
dźwiękochłonnych. 

- Sołtys T. Kozak - pogratulował przyjęcia budżetu na rok 2022. Ponadto poparł pismo mieszkańców 
Jeżowe Centrum. woda wylewającą się z pól na drogę mieszkańców zagraża wszystkim mieszkańcom. 
korzystającym z drogi. Poprosił o informacje o dodatku osłonowym. Podniósł również sprawę otwarcia 
punktu kasowego w Gminie. 

- Kierownik OPS Pani M. Bolka przedstawiła informacje w sprawie  dodatku osłonowego osób, które   
mogą  wnioskować, terminy składania wniosków oraz o wysokości dodatku osłonowego. 
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- Wójt Gminy M Stępak w sprawie wniosku mieszkańców Jeżowe Centrum. Problem ten powraca 
przynajmniej 2 razy w roku. Każdy jest za tym aby ten problem rozwiązać. Jeżeli bierzemy pod uwagę 
budowy drogi to jest to proces na wiele lat. problem pojawił się kilak lat temu kiedy budowano rów 
odwadniający. Część mieszkańców nie wyraziła zgody aby rów przechodził przez ich działki. trzeba 
sobie zdawać sprawę, że nie zmienili oni zdania. Trzeba się spotkać z mieszkańcami aby  rozwiązać 
sprawę doraźnie. Docelowo rozwiązaniem będzie budowa drogi wraz z rowami odwadniającymi. Należy 
doprowadzić do spotkania a mieszkańcami oraz z właścicielami drogi Wojewódzkiej. Zarządca drogi 
wojewódzkiej był informowany o przelewającej się przez drogę wodzie na razie bez echa. Droga S19  - 
prace przy drodze trwają. Jako samorząd występowaliśmy na każdym etapie  o zwiększenie liczby 
ekranów dźwiękochłonnych. Na razie wykonano niewielkie ich odcinki. Na pisma które wysyłaliśmy 
otrzymaliśmy odpowiedź, że będzie prowadzony pomiar hałasu i podjęta będzie decyzja 
o zainstalowaniu tych ekranów. Jeżeli chodzi o punkt kasowy to w urzędzie gminy zainstalowany jest 
punkt kasowy i wielu mieszkańców z niego korzysta. okienko kasowe jest w banku niedaleko stąd. 

21) Zamknięcie obrad. 

- Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący Rady Gminy zamknął L sesję Rady Gminy 
Jeżowe. 

- protokołowała: Renata Krawiec 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
 
 

Marian Koc 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 1 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “L sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 15 radnych, 
natomiast 0 radnych było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Mirosław Bajek  
2.Bogdan Bednarz  
3.Krzysztof Borek  
4.Eugeniusz Ciak  
5.Barbara Fusiek  
6.Józef Głuszak  
7.Edward Koc  
8.Marian Koc  
9.Andrzej Kołodziej  
10.Roman Łyko  
11.Henryk Olko  
12.Jacek Puzio  
13.Józef Szewc  
14.Grażyna Szostecka  
15.Bogdan Świątek    
 
 
Nieobecni radni: 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika  
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “L sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 15 radnych, 
natomiast 0 radnych było nieobecnych.  
 
Szczegóły obecności radnych podczas sesji przedstawia poniższa 
tabela. 
 

Imię i nazwisko radnego 
Data i godzina 

logowania 
Data i godzina 
wylogowania 

1. Mirosław Bajek  21.01.2022 09:10:06 21.01.2022 12:27:21 

2. Bogdan Bednarz  21.01.2022 09:10:07 21.01.2022 12:27:21 
3. Krzysztof Borek  21.01.2022 09:10:04 21.01.2022 12:27:21 
4. Eugeniusz Ciak  21.01.2022 09:10:07 21.01.2022 12:27:21 
5. Barbara Fusiek  21.01.2022 09:10:05 21.01.2022 11:18:04 
6. Józef Głuszak  21.01.2022 09:10:07 21.01.2022 12:27:21 
7. Edward Koc  21.01.2022 09:10:05 21.01.2022 12:27:21 
8. Marian Koc  21.01.2022 09:10:04 21.01.2022 12:27:21 
9. Andrzej Kołodziej  21.01.2022 09:10:06 21.01.2022 12:27:21 

10. Roman Łyko  21.01.2022 09:10:05 21.01.2022 12:27:21 
11. Henryk Olko  21.01.2022 09:10:05 21.01.2022 12:27:21 
12. Jacek Puzio  21.01.2022 09:10:04 21.01.2022 12:27:21 
13. Józef Szewc  21.01.2022 09:10:05 21.01.2022 12:27:21 
14. Grażyna Szostecka  21.01.2022 09:10:04 21.01.2022 10:04:11 
15. Bogdan Świątek  21.01.2022 09:10:05 21.01.2022 12:27:21 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 2 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Przedstawienie i 
zatwierdzenie porządku obrad sesji”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 21.01.2022 09:13:39 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 4 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer L/322/22 “Podjęcie uchwały ” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 21.01.2022 11:07:22 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 5 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer L/323/22 “Uchwała w sprawie uchwalenia 
wieloletniej prognozy finansowej   Gminy Jeżowe na lata 2021-2035” 
została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem 
przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 21.01.2022 10:57:10 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 6 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer L/324/22 “Uchwała w sprawie przyjęcia " Programu 
Ochrony Środowiska dla Gminy Jeżowe  na lata 2021-2024 z 
perspektywą  do roku 2028” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 13, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 21.01.2022 11:28:19 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 7 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer L/325/22 “Uchwała w sprawie wyrażenia zgody  na 
nabycie nieruchomości położonych w miejscowości  Jeżowe na rzecz 
Gminy Jeżowe” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem 
za 13, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 21.01.2022 11:36:41 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 8 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer L/326/22 “Uchwała w sprawie wyrażenia zgody   na 
zamianę nieruchomości położonych w miejscowości Jeżowe” została 
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 13, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 21.01.2022 11:43:07 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 9 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer L/327/22 “Uchwała w sprawie wyrażenia zgody 
Wójtowi Gminy  na nieodpłatne  przekazanie na rzecz  Powiatu 
Niżańskiego nieruchomości” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 13, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 21.01.2022 11:47:10 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 10 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer L/328/22 “Uchwała w sprawie zmiany uchwały  nr 
IX/69/19 Rady Gminy Jeżowe  z dnia 21 marca 2019r w sprawie  
przyjęcia Regulaminu  dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Jeżowe” została podjęta następującą proporcją głosów: 
jestem za 13, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 21.01.2022 11:55:22 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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